
Protokół Nr XXII/2021 
z XXII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 22 czerwca 2021 r. 

XXII sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali gimnastycznej Szkoły 
Podstawowej w Szewni Górnej 21 A, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 15:34, a zakończono o godz. 19:15 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
3. Pan Kawałko Jan Henryk 
4. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
5. Pan Kostrubiec Piotr 
6. Pan Krawczyk Ryszard 
7. Pan Kuryło Jacek Marian 
8. Pan Lewusz Mirosław Paweł 

9. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
10. Pani Polakowska Urszula Mariola 
11. Pani Skiba Bożena Ela 
12. Pani Słota Katarzyna 
13. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
14. Pani Tyrka-Stećko Beata 
15. Pan Teterycz Jan Krzysztof 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pani Ewelina Droździel - Szykuła 
3. Pani Elżbieta Kuźma 
4. Pan Adam Flaga 
5. Pani Ewa Nogas 

- Wójt Gminy 
- Skarbnik Gminy 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej 
- Wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli 
- Podinspektor ds. Gospodarki Gruntami 

Lista obecności osób zaproszonych oraz pracowników Urzędu Gminy. 
(Zał. Prot. Nr 2,3,4) 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Adamów 
za rok 2020. 
- debata nad raportem o stanie gminy, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy Adamów z wykonania budżetu za 2020 rok. 
- dyskusja 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Adamów z tytułu 
wykonania budżetu za 2020 rok. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
-dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2021. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Adamów 
na lata 2021-2027. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie gromadzenia dochodów na wydzielonym rachunku dochodów 
przez jednostki oświatowe, będące jednostkami organizacyjnymi Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy Adamów uprawnień do stanowienia 
o wysokości cen i opłat za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Adamów. 
-dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia powiatowi zamojskiemu pomocy finansowej 
w postaci dotacji celowej na zadanie bieżące: "Remont drogi powiatowej nr 3259L 
Suchowola - Majdan Ruszowski"/ na odcinku przebiegającym przez tereny Gminy 
Adamów/. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 



16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 

- podjęcie uchwały. 

17. Rozpatrzenie pism. 

18. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

19. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia XXII sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba — Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. 
Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 15 radnych 
obecnych jest 15, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 
Pani Przewodnicząca powitała osoby zaproszone i uczestniczące w sesji. 

Ad.2. Pani Przewodnicząca- poinformowała, iż projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 

W sprawie porządku obrad nikt nie zabierał głosu. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy - poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XXI sesji VIII kadencji z dnia 
06 maja 2021 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu obrad 
z poprzedniej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszulą, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 15, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XXI sesji VIII kadencji Rady 
Gminy Adamów z dnia 06 maja 2021 roku został przyjęty. 

Ad 4. Pan Wójt - dożył informację o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 



Ad.5. Pan Wójt - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych 
na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Adamów 
za rok 2020. 

Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów odczytał raport o stanie gminy Adamów 
za rok 2020. (Zał. Prot. Nr 8) 
Pani Przewodnicząca zarządziła przeprowadzenie debaty nad raportem o stanie gminy. 
W związku z tym, że nie podjęto dyskusji i nie zadano pytań dotyczących przedstawionego raportu, 
Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi 
Gminy Adamów za rok 2020. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Przeciw przyjęciu uchwały głosował: 
Teterycz Jan. 
Wstrzymał się: 
Grela Krzysztof. 
Za głosowało 13, przeciw 1, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot. Nr 9) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 10) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy Adamów z wykonania budżetu za 2020 rok. 

Pan radny Mirosław Lewusz- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów 
odczytał opinię, z dnia 26 maja 2021 roku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów w sprawie 
pozytywnego zaopiniowania wykonania budżetu gminy za rok 2020, wyrażoną po zapoznaniu 
się przez komisję ze sprawozdaniem finansowym, sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy 
za rok 2020 wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz informacją 
o stanie mienia gminy. W związku z podjętą uchwałą Nr 1/2/2021 Komisji Rewizyjnej z dnia 
26 maja 2021 rok, w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Adamów z tytułu 
wykonania budżetu za 2020 rok, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wystąpił z wnioskiem 
do Rady Gminy o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Adamów za rok 2020. 

Radny- Pan Tomasz Michałuszko odczytał punkt protokołu z dnia 25 maja 2021 roku 
posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku 
Publicznego, w którym komisja po zapoznaniu się ze sprawozdaniem finansowym, 
sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2020 wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz informacją o stanie mienia gminy 
rozpatrzyła powyższe sprawozdania i pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu 
za rok 2020. 



Następnie radna - Pani Beata Tyrka-Stećko odczytała punkt protokołu z dnia 25 maja 2021 
roku posiedzenia Komisji Budżet Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych i Ochrony 
Środowiska, w którym komisja po zapoznaniu się ze sprawozdaniem finansowym, 
sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2020 wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz informacją o stanie mienia gminy 
rozpatrzyła ww. sprawozdania i pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za rok 2020. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy w stosunku do otrzymanych przez radnych sprawozdań 
opisowych i finansowych za rok 2020 są pytania? 
Radni nie zadawali pytań oraz nie podjęli dyskusji w powyższej sprawie, w związku z tym 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów poprosiła Panią Skarbnik Gminy o przedstawienie 
projektu uchwały. 

Pani Skarbnik podkreśliła, że radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu oraz 
sprawozdanie finansowe za 2020 rok i wszyscy zapoznali się z tymi dokumentami, 
po czym odczytała projekt uchwały. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Przeciw przyjęciu uchwały głosował: 
Teterycz Jan. 
Za głosowało 14, przeciw 1, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 11) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 12) 

Ad.8. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Adamów z tytułu 
wykonania budżetu za 2020 rok. 

Pani Skarbnik odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Lublinie z dnia 1 czerwca 2021 roku numer: RIO-Z-I-0035/20/2021 w sprawie zaopiniowania 
wniosku komisji rewizyjnej oraz uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Lublinie z dnia 22 kwietnia 2021 roku numer: RIO-Z-I-0034/20/2021 w sprawie zaopiniowania 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2020. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje wykonanie 
budżetu gminy za rok 2020 i występuje z wnioskiem do Rady Gminy o udzielenie absolutorium 
Wójtowi Gminy Adamów za rok 2020, o czym w poprzednim punkcie obrad poinformował 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej- Pan Mirosław Lewusz. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 



Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Przeciw przyjęciu uchwały głosował: 
Teterycz Jan, Grela Krzysztof. 
Za głosowało 13, przeciw 2, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 13) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 14) 

Ad.9. Podjecie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały, wskazała zasadność dokonanych 
zmian, a następnie zaznaczyła, że wieloletnia prognoza finansowa ma bezpośredni wpływ 
na uchwałę w sprawie zmian w budżecie na rok 2021. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna,Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 15) 
Z uwagi na awarię urządzenia do głosowania, Pan radny Sołtys Dariusz dokonał 
tej czynności, poprzez podniesienie ręki oddając głos za przyjęciem uchwały. 
(Zał. Prot. Nr 16) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 17) 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2021. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr; 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata 
Za głosowało 15, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 18) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 19) 

Ad.ll. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Adamów 
na lata 2021-2027. 



Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały oraz wskazała zasadność 
jej podjęcia. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 15, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 20) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 21) 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie gromadzenia dochodów na wydzielonym rachunku dochodów 
przez jednostki oświatowe, będące jednostkami organizacyjnymi Gminy Adamów. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. Podkreśliła, że Rada Gminy musi 
podjąć uchwałę określającą, co może być finansowane ze środków wpłacanych 
na wydzielony rachunek dochodów w związku z prowadzonymi przez jednostki oświatowe 
stołówkami. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna,Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Wstrzymał się: Teterycz Jan. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymał się 1. 
(Zał. Prot. Nr 22) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 23) 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy Adamów uprawnień do stanowienia 
o wysokości cen i opłat za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. Zaznaczyła, że uchwała jest 
wprowadzana w celu umożliwienia Wójtowi Gminy Adamów, określania zarządzeniem 
wysokości opłat za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 



Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymał się 0. 
(Zał. Prot. Nr 24) 
Z uwagi na awarię urządzenia do głosowania, Pan radny Grela Krzysztof dokonał 
tej czynności, poprzez podniesienie ręki oddając głos za przyjęciem uchwały. 
(Zał. Prot. Nr 25) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 26) 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Adamów. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały oraz wskazała zasadność 
jej podjęcia. 

Pan radny Grela Krzysztof stwierdził, że w treści projektu uchwały występuje sformowanie 
„przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne", dlatego wnosi pytanie, czy na terenie gminy 
fUnkcjonuje takie przedsiębiorstwo ? 

Pani Skarbnik wyjaśnia, że gmina Adamów świadcząc tego typu usługi dla mieszkańców, w treści 
projektu uchwały określana jest jako „przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne". 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymał się 0. 
(Zał. Prot. Nr 27) 
Z uwagi na awarię urządzenia do głosowania, Pan radny Grela Krzysztof dokonał 
tej czynności, poprzez podniesienie ręki oddając głos za przyjęciem uchwały. 
(Zał. Prot. Nr 28) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 29) 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia powiatowi zamojskiemu pomocy finansowej 
w postaci dotacji celowej na zadanie bieżące: "Remont drogi powiatowej nr 3259L 
Suchowola - Majdan Ruszowski"/ na odcinku przebiegającym przez tereny Gminy 
Adamów/. 

Wójt Gminy Adamów omówił i przedstawił projekt uchwały. Zaznaczył, że środki na pomoc 
dla powiatu wygospodarowano z budżetu gminy w wysokości 20% kosztów planowanej 
inwestycji, uwzględniając własne przedsięwzięcia i zobowiązania. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
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co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymał się 0. 
(Zał. Prot. Nr 30) 
Z uwagi na awarię urządzenia do głosowania, Pan radny Grela Krzysztof dokonał 
tej czynności, poprzez podniesienie ręki oddając głos za przyjęciem uchwały. 
(Zał. Prot. Nr 31) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 32) 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Adamów. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymał się 0. 
(Zał. Prot. Nr 33) 
Z uwagi na awarię urządzeń do głosowania, radni: Grela Krzysztof oraz Krawczyk Ryszard 
dokonali tej czynności, poprzez podniesienie ręki oddając głos za przyjęciem uchwały. 
(Zał. Prot. Nr 34) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 35) 

Ad. 17. Rozpatrzenie pism 

Pani Urszula Polakowska- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów odczytała pismo 
Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece w sprawie spalania biomasy drzewnej. 

Pan Tomasz Michałuszko- Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów odczytał list otwarty 
Międzynarodowej Koalicji dla Ochrony Polskiej Wsi. w sprawie promowania przez rząd 
Rzeczypospolitej Polskiej wśród społeczeństwa szczepień przeciw COVID-19. 

Ad. 18. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów przedstawiła wniosek w sprawie 
sprzedaży działki o numerze ewidencyjnym 974/5 o powierzchni 0,3281 ha stanowiącej 



własność Gminy Adamów położonej w miejscowości Rachodoszcze. 
Rada Gminy Adamów pozytywnie zaopiniowała sprzedaż wnioskowanej działki. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów przedstawiła wniosek w sprawie 
sprzedaży działki o numerze ewidencyjnym 1702/9 o powierzchni 0,0107 ha stanowiącej 
własność Gminy Adamów położonej w miejscowości Bondyrz. 
Rada Gminy Adamów pozytywnie zaopiniowała sprzedaż wnioskowanej działki. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów przedstawiła wniosek w sprawie 
sprzedaży działki o numerze ewidencyjnym 212/2 o powierzchni 0,1193 ha stanowiącej 
własność Gminy Adamów położonej w miejscowości Suchowola. 
Rada Gminy Adamów pozytywnie zaopiniowała sprzedaż wnioskowanej działki. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów przedstawiła wniosek w sprawie 
sprzedaży działki o numerze ewidencyjnym 595/14 o powierzchni 0,0888 ha stanowiącej 
własność Gminy Adamów położonej w miejscowości Adamów. 
Rada Gminy Adamów pozytywnie zaopiniowała sprzedaż wnioskowanej działki. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów przedstawiła wniosek w sprawie 
sprzedaży działki o numerze ewidencyjnym 828/3 o powierzchni 0,0936 ha oraz działki 
o numerze ewidencyjnym 828/5 o powierzchni 0,0407 ha stanowiącej własność Gminy 
Adamów położonej w miejscowości Jacnia. 
Rada Gminy Adamów postanowiła podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie po niezbędnym 
rozpoznaniu w terenie i rekomendacji radnego z tej miejscowości. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów przedstawiła wniosek w sprawie 
sprzedaży działki o numerze ewidencyjnym 828/3 o powierzchni 0,0936 ha oraz działki 
o numerze ewidencyjnym 828/6 o powierzchni 0,6136 ha stanowiącej własność Gminy 
Adamów położonej w miejscowości Jacnia. 
Rada Gminy Adamów postanowiła podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie po niezbędnym 
rozpoznaniu w terenie i rekomendacji radnego z tej miejscowości. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów przedstawiła wniosek w sprawie 
sprzedaży działki o numerze ewidencyjnym 1323/2 o powierzchni 0,0311 ha 
w miejscowości Bondyrz. 
Rada Gminy Adamów postanowiła podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie po niezbędnym 
rozpoznaniu w terenie i rekomendacji radnego z tej miejscowości. 

Pani radna Katarzyna Słota podziękowała w imieniu mieszkańców Panu Wójtowi, Pani Skarbnik 
oraz Radzie Gminy Adamów za przychylenie się do budowy drogi Suchowola - Majdan Ruszowski. 

Pan radny Krzysztof Grela poprosił o naprawę drogi gminnej dojazdowej do lasu w miejscowości 
Grabnik i Czamowoda oraz zaapelował, o podcieńcie gałęzi drzew, przy drodze prowadzącej 
do przetwórni w miejscowości Adamów. 

Pan radny Mirosław Lewusz postulował wprowadzenie zakazu przebywania z psami nad zalewem 
wJacni. 

Pan radny Jan Teterycz poprosił, aby Urząd Gminy poinformował powiat zamojski o problemie 
zwisających gałęzi przy drogach na terenie gminy. 

Pan Wójt odniósł się do wniosku Pana Mirosława Lewusz i stwierdził, że w celu wprowadzenia 
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postulowanego zakazu, należy zmienić regulamin przebywania nad zalewem, co zostanie zlecone 
pracownikowi Urzędu. 

Pan radny Dariusz Komisarczuk poprosił o dołączenie do zmian w powyższym regulaminie, zakazu 
wprowadzania psów do wody. Pan radny podziękował również Panu Wójtowi za dofinansowanie 
zakupu samochodu dla OSP Bondyrz. 

Ad.19. Zamknięcie obrad sesji. 

Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zamknęła obrady XXII sesji 
VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie _ ostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów. 

Protoki 
Adam ^ 

P 
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